
 

 

Schriftelijk vragen (Artikel 37) naar aanleiding van het artikel in de Limburger 
van 7 maart 2017 met betrekking tot het toegezegde onderzoek naar de beste 
plek voor het dorpsplein in Partij. 
 
 
Gulpen, 7 maart 2017 
 
 
Geacht College, 
 
 
Kernoverleg Partij bestaat zoals u weet uit een groep zeer actieve, serieuze, 
welwillende en betrokken mensen. Naar aanleiding van het artikel in de Limburger 
van vanochtend stellen wij u de volgende vragen: 
 
 

1) Door de wethouder is meerdere keren aangekondigd dat er een serieus 
onderzoek zou komen naar wat de beste plek voor een dorpsplein zou zijn. 
Klopt het dat dit onderzoek niet doorgaat?  

2) Wanneer het inderdaad zo is dat het onderzoek niet doorgaat:  Wat is de 
reden daarvan? 

3) Wat zijn precies de afspraken volgens het College, waar het kernoverleg naar 
verwijst in het artikel?  

4) Staat er nog overleg gepland met het Kernoverleg Partij over de vraag: “Hoe 
nu verder vanaf hier”?  
 
 

Wij zijn ervan overtuigd dat een dorpsplein dat van essentieel belang is voor de 
leefbaarheid binnen het dorp alleen succesvol kan zijn als het project gedragen wordt 
vanuit de inwoners.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Fractie GroenLinks: 
Marion van der Kleij 
Jack Cremers 
Sacha Vos 


